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KEMI- OCH BIOTEKNIKSEKTIONEN 
 

Lunds Tekniska Högskola 
 

 
Kemi- och Biotekniksektionsstyrelsens fjärde protokollmöte. Mötet äger rum klockan 17.15 onsdagen  

den 19 maj 2021 via Zoom 
 
Dagordning 

 Ärende Åtgärd 
   
§ 1. OFMÖ Ordförande Casper Nisula förklarade Kemi- och 

Biotekniksektionens fjärde Protokollmöte öppnat klockan 
17:17. 

   
§ 2. Tid och sätt Handlingar till mötet kom ut den 3:e maj och 

handlingarna den 17:e maj. En sen handling kom även den 
17:e maj. 

   
§ 3.  Närvarande Hela Styrelsen närvarade 
   
§ 4. Frånvarande Inga 
   
§ 5.  Adjungeringar Mötet valde att adjungera enligt participantslistan i 

Zoom. 
   
§ 6. Val av tvenne justerare  Björn Abrahamsson och Johanna Leth kandiderade till 

justerare 
 
Mötet valde Johanna Leth och Björn Abrahamsson 
till justerare 

   
§ 7. Anmälan övriga frågor Beslut 
   
§ 8. Fastställande av dagordning Daniel Nilsson yrkade på  

 
att lägga till pHøsets budget från Protokollmöte 1 som 
Bilaga 6.1. 
 
Mötet valde att bifalla Daniel Nilssons yrkande. 

   
§ 9.  Föregående protokoll (Bilaga 1) Mötet valde att lägga till föregående protokoll till 

handlingarna. 
   
§ 10. Avsägelser Inga 
   
§ 11. Fyllnadsval (Bilaga 2) Valberedningen meddelade att inga kandidaturer inkomit 

och informerade även om posten Karnevalefix. 
   
§ 12.  Godkännande av utlägg/inköp - 
   
§ 13. Meddelanden Erik Busk meddelade att Näringslivsansvarig, 

Utbildningsansvarig för interna frågor, Pedell, AKTSAM 
och GenerealSekreterare fortfarande är lediga 
heltidstjänster på Kåren samt att KFS har en kampanj om 
att sälja sin kurslitteratur och få presentkort för det. 
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§ 14.  Ekonomisk statusrapport (Bilaga 4.1 
samt 4.2) 
Föredragare: Felix Cederberg 
 

Felix Cederberg föredrog informationspunkten enligt 
bilaga 4. 
 
 

§ 15. Information angående överskridande 
av budgetpost ”Mantlar” (Bilaga 3) 
Föredragare: Felix Cederberg 

Felix Cederberg föredrog informationspunkten enligt 
bilaga 3. 

   
§ 16. Reviderade budgetar  

 
 

    a. Näringslivsutskottet (Bilaga 5) 
   Föredragare: Axel Sundström 
 

Axel Sundström föredrog budgeten enligt bilaga 5. 
 
Felix Cederberg meddelade att det ”ser bra ut”. 
 
Mötet valde att bifalla den reviderade budgeten. 
 

    b. pHøset (Bilaga 6) 
   Föredragare: Adam Jacobson Trönndal 
 

Adam Jacobson Trönndal föredrog budgeten enligt bilaga 
6. 
 
Wilmer Lindelöw sade att Covid19-anpassningen är 
relativt låg med tanke på hur det såg ut förra året. Adam 
Jacobsson svarade att förhoppningen är att handsprit ska 
fås genom sponsring och därmed inte vara en stor 
kostnad. 
 
Lucas Werner meddelade att de 1000 kr som lagt på 
outfits istället skulle kunna läggas på nollor. Adam 
Jacobsson svarade att mycket pengar lagts på annat och att 
de 1000 kronorna är menade att fungera som en buffet så 
att posten inte behöver överskridas. Wilmer Lindelöw 
sade att det är mer rimligt att sätta posten på 20 000 och 
ha det som mål istället. 
 
Casper Nisula sade att båda sidor har en poäng. Tycker att 
1000 kr extra är en rimlig säkerthetsmarginal. 
 
Sofia Fureby sade att det nu är planerat att gå plus minus 
noll på mat vilket och att det var bra samt undrade ifall det 
finns en plan för de 1000 kr ifall de inte behöver läggas på 
outfits. Adam Jacobsson svarade att de pengarna skulle 
kunna läggas på utflykten eller Nollegasquen. 
 
Johanna Leth tycker att förslaget ser bra ut och att 
diskussionen är en sådan som ska fortsätta hållas framtida 
år. 
 
Mötet valde att bifalla den reviderade budgeten. 
 

§ 17. Motion angående äskande för inköp 
av plåtar (Bilaga 7) 
Föredragare: Johanna Leth 
 
 
 
 
 

Johanna Leth föredrog motionen enligt bilaga 7. 
 
Felix Cederberg meddelade att 16 000 kr är lyfta ur 
Renoveringsfonden och att om detta går igenom kommer 
det finnas 2 500 kr kvar att lyfta på Styrelsemöten. 
 
Mötet valde att bifalla motionen. 

§ 18. Motion angående äskande av pengar 
till färghantering (Bilaga 8) 
Föredragare: Björn Abrahamsson, Adam 
Jacobsson Trönndal, Wilmer Lindelöw och 
Kajsa Wahlgren 

Björn Abrahamsson fredrog motionen enligt bilaga 8. 
 
En diskussion fördes om vagnen i källarförrådet och om 
den har ett syfte. 
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Hnerik Östberg sade att ”160 spänn är 160 spänn” och 
undrade ifall det kanske skulle kunna gå att få en torkrulle 
från huset. Casper Nisula sade att han ska kolla med huset. 
 
Mötet valde att bifalla motionen. 

   
 

   
§ 19. Rapporter (Bilaga 9) Rapporterna visades 
   
 a. Styrelsen  
   
 b. Alumniutskottet 

 
 

 c.  Ceremoniutskottet  
   
 d.  Cyberutskottet  
   
 e.  Idrottsutskottet  
   
 f.  Informationsutskottet  
   
 g.  Kafémästeriet  
   
 h.  Kommando Gul  
   
 i.  Mässutskottet  
   
 j.  Näringslivsutskottet  
   
 k.  pHøset  
   
 l.  Prylmästeriet  
   
 m.  Sexmästeriet  
   
 n. Skyddsutskottet  
   
 o. Studiemästeriet  
   
 p. Studierådet  
   
 q. Valberedningen  
   
 r. Inspector  
   
 s. Kåren 

 
 

 t. Revisorer  
   
§ 20. Övriga frågor  - 
   
§ 21.  Beslutsuppföljning (Bilaga 10) Casper Nisula yrkade på  

 
att stryka punkt 1 ur beslutsuppföljningen. 
 
Mötet valde att stryka punkt 1 ur 
beslutsuppföljningen. 

   
§ 22.  Nästa Styrelsemöte Casper Nisula och Daniel Nilsson informerade om att 

nästa Protokollmöte troligen sker under nollningen men 
att datum ej var satt. 
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_____________________________ ________  _____________________________ ________
       
Casper Nisula    Daniel Nilsson   
Ordförande    Sekreterare 
 
 
 
 
 
_____________________________ ________  _____________________________ ________
       
Björn Abrahamsson   Johanna Leth   
Justerare     Justerare 
 

   
§ 23.  OFMA Casper Nisula förklarade Kemi- och Biotekniksektionens 

fjärde Protokollmöte avslutat klockan 18:01. 
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KEMI- OCH BIOTEKNIKSEKTIONEN 
 

Lunds Tekniska Högskola 
 

 
Kemi- och Biotekniksektionsstyrelsens tredje protokollmöte. Mötet ägde rum klockan 17.15 – 18:16 torsdagen  

den 29 april 2021 via Zoom 
 
Dagordning 

 Ärende Åtgärd 
   
§ 1. OFMÖ Kemi- och Biotekniksektionens Ordförande Casper 

Nisula förklarade Styrelsens tredje Protokollmöte öppnat 
klockan 17:19 

   
§ 2. Tid och sätt Kallelse till mötet skickades ut 6 april via mail och 

handlingarna skickades ut den 24:e april via mail. 
 
Mötet godkände tid och sätt 

   
§ 3.  Närvarande Casper Nisula, Henrik Östberg, Felix Cederberg, Daniel 

Nilsson, Sofia Fureby, Wilmer Lindelöw och Lucas 
Werner. 

   
§ 4. Frånvarande Johanna Leth. 
   
§ 5.  Adjungeringar Adjungeringar skedde enligt participantslista i Zoom. 

 
Björn Abrahamsson, Ida Ekenberg, Elsa Blomskog, Elsa 
Ernestål, Axel Carlsson, Axel Sundström, Adam 
Jacobsson Trönndal, André Nordin Furdös, Lina el 
Marina, Lina Näslund, Mikaela Fransson, 

   
§ 6. Val av tvenne justerare  Björn Abrahamsson och Felix Cederberg kandiderade till 

justerare 
 
Mötet valde Björn Abrahamsson och Felix Cederberg 
till justerare 

   
§ 7. Anmälan övriga frågor Inga övriga frågor inkom 
   
§ 8. Fastställande av dagordning Mötet valde att fastställa dagordningen. 
   
§ 9.  Föregående protokoll (Bilaga 1) Mötet valde att lägga föregående protokoll till 

handlingarna. 
   
§ 10. Avsägelser Inga avsägelser inkom. 
   
§ 11. Fyllnadsval (Bilaga 2) Inga kandidaturer inkom. 
   
§ 12.  Godkännande av utlägg/inköp Inga utlägg eller inköp behövde godkännas. 
   
§ 13. Meddelanden Axel Carlsson meddelade att Kårordförande, Utbildning, 

Utbildning extern, och en till valts in. Men att det finns 
många vakantsatta poster på kåren och att man gärna fick 
be sina vänner att engagera sig. Axel meddelade även att 
det behövs medlemmar till Styrelsen som just nu inte är 
beslutsfattande.  
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§ 14.  Motion angående fondplaceringar 
(Bilaga 3) 
Föredragare: Felix Cederberg 

Felix Cederberg föredrog motionen enligt bilaga 3. 
 
Felix Cederberg ändringsyrkade på  
 
att i andra att-satsen ändra ordet ”nästkommande” till 
”sista” 
 
Mötet valde att bifalla den framvaskade motionen. 

   
§ 15. Motion angående nya medlemmar i 

projektgruppen ”KRUT” (Bilaga 4) 
Föredragare: Mikaela Fransson och Isac 
Logeke 
 

Isac Logeke och Mikaela Fransson föredrog motionen 
enligt bilaga 4. 
 
 
 
Mötet valde att bifalla motionen. 
 

§ 16. Motion angående äskande av pengar 
till hylla i prylförrådet (Bilaga 5.1 samt 
5.2) 
Föredragare: Felix Cederberg 

Felix Cederberg föredrog motionen enligt bilaga 5.1 och 
5.2. 
 
Mötet valde att bifalla motionen. 

   
§ 17. Motion angående uppstart av 

projektgruppen 
”Nollningsfunktionärer 2021”  
(Bilaga 6.1, 6.2 samt 6.3) 
Föredragare: Adam Jacobsson Trönndal 
 
 
 

Adam Jacobsson Trönndal föredrog motionen enligt 
bilaga 6.1, 6.2 samt 6.3. 
 
 
Mötet valde att bifalla motionen. 

§ 18. Reviderade budgetar 
 

 

 a. Idrottsutskottet (Bilaga 7) 
Föredragare: Elsa Ernestål 
 

Elsa Ernestål föredrog budgeten enligt bilaga 7. 
 
Mötet valde att bifalla budgeten. 
 

 b. Kafémästeriet (Bilaga 8) 
Föredragare: Emma Roos 
 

Emma Roos föredrog budgeten enligt bilaga 8. 
 
Casper Nisula frågade ifall tanken var att ta jobbare från 
jobbarpoolen. Emma Roos svarade att det var tanken. 
 
Mötet valde att bifalla budgeten. 
 

 c. Kommando Gul (Bilaga 9) 
Föredragare: Björn Abrahamsson 
 

Björn Abrahamsson föredrog budgeten enligt bilaga 9. 
 
Felix Cederberg yrkade på 
 
att ändra ”Oväntade utgifter” till ”Övrigt” och göra en ny 
budgetpost vid namn ”Oväntade utgifter” som då blir satt 
till 0kr. 
 
Björn Abrahamsson jämkade sig med Felix Cederbergs 
yrkande. 
 
Mötet valde att bifalla den framvaskade budgeten. 
 

 d. pHøset (Bilaga 10) 
Föredragare: Adam Jacobsson Trönndal 
 

Adam Jacobsson Trönndal föredrog budgeten enligt bilaga 
10. 
 
Diskussion fördes angående var de 10 000 som utskottet 
fick tillskjutet i rambudgeten skulle gå till. Det 
diskuterades även ifall ökningen av 2000 kr på posten 
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Outfits är rimlig och om de pengarna borde läggas på 
något annat så länge.  
 
Felix Cederberg yrkade på 
 
att minska intäktsposten Matförsäljning med 2000 kr och 
minska utgiftsposten Outfits med 2000 kr. 
 
Mer diskussion fördes om vart penarna i budgeten skulle 
placeras.  
 
Felix Cederberg ändringsyrkade på 
 
att minska intäktsposten Matförsäljning med 2000 kr och 
minska utgiftsposten Karnevalen med 2000 kr. 
 
Diskussion fördes om det inte var bättre att föra 
diskussion när motionären inte var sjuk. 
 
Casper Nisula yrkade på 
 
att budgeten skulle skickas på remiss till Protokollmöte 4. 
 
Felix Cederberg drog tillbaka sina yrkanden. 
 
Mötet valde att bifalla Casper Nisulas yrkande. 
 

 e. Studierådet (Bilaga 11) 
Föredragare: Lina el Manira 
 

Lina el Manira föredrog budgeten enligt bilaga 11. 
 
Mötet valde att bifalla budgeten. 
 

 f. Styrelsen (Bilaga 12) 
Föredragare: Felix Cederberg och Casper 
Nisula 

Felix Cederberg föredrog budgeten enligt bilaga 12. 
 
Mötet valde att bifalla budgeten. 

   
§ 19. Utskottsrapporter (Bilaga 13) Utskottsrapporterna visades. 
   
 a. Styrelsen  
   
 b. Alumniutskottet 

 
 

 c.  Ceremoniutskottet  
   
 d.  Cyberutskottet  
   
 e.  Idrottsutskottet  
   
 f.  Informationsutskottet  
   
 g.  Kafémästeriet  
   
 h.  Kommando Gul  
   
 i.  Mässutskottet  
   
 j.  Näringslivsutskottet  
   
 k.  pHøset  
   
 l.  Prylmästeriet  
   
 m.  Sexmästeriet  
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_____________________________ ________  _____________________________ ________
       
Casper Nisula    Daniel Nilsson   
Ordförande    Sekreterare 
 
 
 
 
 
_____________________________ ________  _____________________________ ________
       
Felix Cederberg    Björn Abrahamsson 
Justerare     Justerare 
 

   
 n. Skyddsutskottet  
   
 o. Studiemästeriet  
   
 p. Studierådet  
   
 q. Valberedningen  
   
   
§ 20. Övriga frågor  Inga övriga frågor inkom. 
   
§ 21.  Beslutsuppföljning (Bilaga 14) Casper Nisula meddelade att arbetet med Instagram 

fortsatt och ett förslag för Nämnden har presenterats där 
mer specifika regler och förhållningssätt. 
 
Casper Nisula yrkade på 
 
att stryka punkt 1 och 2 från Beslutsuppföljningen 
 
Mötet valde att bifalla Casper Nisulas yrkande 

   
§ 22.  Nästa Styrelsemöte Casper Nisula meddelade att nästa Protokollmöte är 

Protokollmöte 4 och sker den 19:e maj.  
   
§ 23.  OFMA Kemi- och Biotekniksektionens Ordförande Casper 

Nisula förklarade Styrelsens tredje Protokollmöte avslutat 
klockan 18:16 

Stamp

Stamp

Stamp

Stamp
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K-Sektionens funktionärer 2021    
      

Styrelsen Klass  

Ordförande - Casper Nisula K3 

Vice Ordförande - Henrik Östberg B3 

Sekreterare - Daniel Nilsson B2 

Kassör - Felix Cederberg K2 

Styrelseledamot med Eventansvar - Johanna Leth B3 

Styrelseledamot med Fritidsansvar - Wilmer Lindelöw K2 

Styrelseledamot med PR-ansvar - Lucas Werner B4 

Styrelseledamot med Utbildningsansvar - Sofia Fureby B3 

   

Alumniutskottet, AU Klass 

Alumnimästare – Emma Håkansson K2 

Alumnikontakt - Johanna Åberg K2 

Alumnikontakt - Emma Råwall B1 

Mentorskapskontakt - Josefin Gauffin K1 

Mentorskapskontakt - Johanna Karlsson B1 

  

Ceremoniutskottet, CermU Klass 

Ceremonimästare – Sara Magnusson B2 

Fanbärare - Pauline Sandberg K2 

Ceremonijon årskurs 1 - Vendela Ivarsson B1 

Ceremonijon årskurs 2 - Anna Börjeson Kennedy B2 

Ceremonijon årskurs 3 - Karolina Torfgård B3 

Ceremonijon årskurs 4 - Erik Apelqvist B4 

Ceremonijon årskurs 5 – Svante Herrlin B5 

  

Cyberutskottet, CybU Klass 

Cybermästare - Agnes Boberg B3 

Webmaster - Tova Alenfalk B2 

Webmaster - Gustaf Bellman K2 

Photograph - Eva Voicu B4 

Photograph - Isabel Kristensson B1 

Regisseur – Daria Martynova K1 

Cyberjon - Elias Gullberg B1 

Cyberjon - Veronika Jörntell B2 

Cyberjon - Sophie Friman B2 

Cyberjon - Ida Söderberg B3 

  

Idrottsutskottet, IdrU Klass 

Idrottsmästare - Elsa Ernestål B1 

Idrottsjon - Ida Linn Silfors K2 

Idrottsjon - Annika Silva B1 
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Idrottsjon - Daria Martynova K1 

Idrottsjon - Julia Landberg B1 

Idrottsjon - Ellinor Andersson K1 

Idrottsjon - Helena Buhrgard B2 

  

Informationsutskottet, InfU Klass 

Informationsmästare - Ida Ekenberg B2 

Redacteur - Matilda Lindberg B3 

Redacteur - Thilda Qvist K2 

Da Vinci - Kajsa Eliasson Apelqvist B2 

Da Vinci - Lisa Nilsson B1 

Journalist - Ludvig Balfors K1 

Journalist - Emelie Rollén  B1 

Journalist - Amanda Ekegren B3 

Journalist - Kathleen Nguyen K2 

Journalist - Sorosh Ziarati - 

  

Kafémästeriet, KM Klass 

Kafémästare - Emma Roos B2 

Vice Kafémästare - Johanna Åberg K2 

Kaféjon - Fabian Howding K1 

Kaféjon - Filippa Wikström B1 

Kaféjon - Kajsa Eliasson Apelkvist B2 

Kaféjon - Lovisa Mårtensson K2 

Kaféjon - Wilma Hendberg B2 

Kaféjon - Emma Håkansson K2 

Kaféjon - Johanna Pehrsson B1 

Kaféjon - Benjamin Persson K1 

   

Kommando Gul, KG Klass 

Kommando Gul-mästare - Björn Abrahamsson B1 

Obligatorieförman - Tobias Gummeson K1 

Sångarstridsöverste – Viktor Halldén  K3 

Kommando Gul-jon - Felicia Breimer K2 

Kommando Gul-jon - Ebba Andersson K1 

Kommando Gul-jon - Elin Pettersson K1 

Kommando Gul-jon - Maja Tangvald B1 

Kommando Gul-jon - Edvin Lycknets  B1 

Kommando Gul-jon - Linus Wängnerud B1 

  

Mässutskottet, MU Klass 

Mässansvarig - Sarah Wolfe K2 

Mässkontakt - Adam Svensson B1 

Mässkontakt - Klara Palmqvist K1 

Mässkontakt - Aina Malzagova B2 
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Mässkontakt - Agnes Häussermann B1 

Mässkontakt - Tova Alenfalk B2 

Mässkontakt - Saga Jarlson B1 

Mässkontakt - Johanna Karlsson B1 

Mässkontakt - Herman Andersson K1 

  

Näringslivsutskottet, NU Klass 

Näringslivsansvarig - Axel Sundström K1 

Näringslivskontakt - Johanna Arnlund B1 

Näringslivskontakt - Edvin Lycknets K1 

Näringslivskontakt - Oscar Braun K2 

Näringslivskontakt - Nils Sandberg K1 

Näringslivskontakt - Ida Näslund B1 

Näringslivskontakt - Elsa Johansson K1 

  

pHøset Klass 

ØverpHøs - Adam Jacobsson Trönndal K3 

pHøs - Kajsa Wahlgren B3 

pHøs - Fabian Fond B2 

pHøs - Erik Fajersson K3 

pHøs - Maja Sondell K3 

pHøs - Joar Stephansson B1 

  

Prylmästeriet, PM Klass 

Prylmästare - Nils Johnsson B2 

Vice Prylmästare - Frida Berg B2 

Pryljon - Pennie Lindblom B3 

Pryljon - Alma Ahlberg B1 

Pryljon - Agnes Westberg B1 

  

Sexmästeriet, 6M Klass 

Sexmästare - Felix Mattsson K2 

Vice Sexmästare - Felicia Nash B2 

Barmästare - Åsa Leide B2 

Barmästare - Vilma Degrér B1 

Hovmästare - Annika Silva B1 

Hovmästare - Jenny Hugoson B2 

Köksmästare - Ellen Jonsson B1 

Köksmästare - Oscar Braun K2 

Troubadix - Agnes Hedquist K1 

Troubadix - Magnus Blix B2 

Sexmästerijon - Gustav Bågmark B2 

Sexmästerijon - Ellinor Andersson K1 

Sexmästerijon - Axel Ewaldh K1 

Sexmästerijon - Elin Pettersson K1 
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Sexmästerijon - Bianca Bochis B1 

Sexmästerijon - Julia Nydemark B1 

Sexmästerijon - Tindra Honnér B1 

Sexmästerijon - Mattias Essén B2 

Sexmästerijon - Klara Nyström  K1 

Sexmästerijon – Viktoria Nordin K1 

Pubmästare - André Nordin B3 

Pubadix Ragna Sandell K1 

Pubadix - Anna Börjeson Kennedy B2 

Pubadix - Fanny Wik B2 

Pubadix - Helena Buhrgard B2 

Pubadix - Paula Cerenius K2 

  

Skyddsutskottet, SU Klass 

Skyddsmästare - Elsa Blomskog B1 

Miljösamordnare - Johanna Wester  B1 

Miljösamordnare - Josefin Nordqvist B3 

Studerandeskyddsombud med Likabehandlingsansvar - Nora Jonsson Pagels B2 

Studerandeskyddsombud med Likabehandlingsansvar - Lovisa Björn B1 

Studerandeskyddsombud med Fysiskt ansvar – Nicole Nilsson K1 

  

Studiemästeriet, SM Klass 

Studiemästare - Vakant B1 

Evenemangsansvarig - Ida Linn Silfors K2 

Evenemangsansvarig - Agnes Häussermann B1 

Världsmästare - Ebba Andersson K1 

Världsmästare - Ludvig Åberg B1 

Studiejon - Veronika Jörntell B2 

Studiejon - Bianca Bochis B1 

   

Studierådet, SrBK  Klass 

Studierådsordförande - Lina El Manira K2 

Vice Studierådsordförande - Grundblocksansvarig - Adam Svensson B1 

Vice Studierådsordförande - Specialiseringsansvarig - Emil Jakobsson K3 

Studierådsledamot - Grundblocksnivå - Lovisa Mårtensson K2 

Studierådsledamot - Grundblocksnivå - Nelly Franzén B2 

Studierådsledamot - Grundblocksnivå - Ida Hammer B2 

Studierådsledamot - Specialiseringsnivå - Linus Howegård K3 

Studierådsledamot - Specialiseringsnivå - Åsa Wahlquist B2 

Studierådsledamot - Specialiseringsnivå - Eva Voicu B4 

  

Valberedningen, ValB  Klass 

Valberedningens Ordförande - Lina Näslund K3 

Valberedningsledamot - Emma Sannum B2 

Valberedningsledamot - Sara Wallman K1 
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Valberedningsledamot - Lovisa Engström K2 

Valberedningsledamot - Ellen Walse B2 

Valberedningsledamot - Axel Ewaldh K1 

Valberedningsledamot - Kajsa Wikman K2 

Valberedningsledamot - Gabriella Petersson B3 

Valberedningsledamot - Fanny Wik B2 

Valberedningsledamot - Sara Magnusson B3 

Valberedningsledamot - Fredrik Olofsson K1 

Valberedningsledamot - Mikaela Fransson B2 

 
Övriga funktionärer  Klass 

Bioteknikansvarig – Ida Hammer B2 

Bioteknikansvarig – Frida Berg B2 

Revisor - Johan Hallbeck K5 

Revisor - Svante Herrlin  B5 

Ledamot i arbetsgruppen K på Science Village (Vår) - Herman Andersson K1 

Ledamot i arbetsgruppen K på Science Village (Vår) - Johan Hallbeck K5 

Ledamot i arbetsgruppen K på Science Village (Vår) - Vakant   

Ledamot i arbetsgruppen K på Science Village (Höst) - Ragna Sandell K1 

Ledamot till TLTHs valnämnd - Vakant  

Talman - Björn Abrahamsson B1 

Her Tech Future- ansvarig - Thilda Qvist K2 

Her Tech Future- ansvarig - Ida Linn Silfors K2 

Tandemansvarig - Lucas Carlsson B3 

Tandemansvarig - Anna Grimlund B3 
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                    Överstigande av budgetpost mantlar i styret 
 

       Protokollmöte 4 
 

 
 
 
Mantlarna var budgeterade till 1000 kr. Förra året var budgetposten 2000 kr, men bedömningen 
var att detta var lite för högt. Fakturan på mantlarna landade på 1462,50 kr, alltså mitt emellan 
förra årets budget och detta årets budget. Överstigningen godkändes, då bedömningen är att 
detta kan korrigeras så slutresultatet i styret budget landar på det mål rambudgeten har satt upp 
ändå. Fakturan attesterades av Casper Nisula, Ordförande 2021.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Felix Cederberg, Kassör 2021 
_________________________________  
Lund, 14 maj 2021 
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Motion angående äskande för inköp av 

plåtar 

Protokollmöte 4, 2021 
   

 

 

 

Bakgrund 

Vi har två ugnar i Gallien men vi har inte plåtar som passar nog för att fylla dem. Tabellen nedan 

visar beräknad kostnad för inköpet. Pengarna önskas lyftas från renoveringsfonden då dessa 

borde köpts in vid renoveringen av Gallien när vi först fick köket.  

 

Plåtar 4 st 289 kr/st 

Frakt  119 kr 

Totalt 1 242 kr 

 

 

Yrkande 

Med ovanstående bakgrund yrkar motionären  

 

att 

lyfta upp till 1500 kr från renoveringsfonden för inköp av plåtar

 

att 

motionären ska redovisa köpet senast på Styrelsens sista protokollförda möte 2021 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Johanna Leth, Styrelseledamot med Eventansvar

Lund , 14 maj 2021 
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Äskande av pengar till färghantering 

Protokollmöte 4, 2021 
   

 

 

 

Sammanfattning  

Måla monument, ovvar och cyklar gula är najs, ett rent campus är bättre. Därför anser vi att 

Sektionen ska köpa in stålborstar, golvskyddspapper, plastdunkar, en tratt och papper för 

hantering av Sektionens färg och penslar.  

 

Bakgrund  

Varje år läggs ett antal timmar på att skrapa upp färg från asfalt runt om campus. I många fall 

onödig tid då detta färgspill kan förhindras med enkla åtgärder som att ha ett golvskyddspapper 

under objektet som ska målas. Detta går att återanvändas ett antal gånger tills dess att det ska 

slängas då det ska återvinnas som grovsopor på en återvinningsstation. Eventuellt färgspill på 

asfalt kan dock aldrig uteslutas och därför kan i första hand vanligt papper torka upp ej torkad 

färg. Skulle det dock vara torkad färg på asfalt skulle det underlätta att ha stålborstar i 

kombination med vatten för att ta bort detta snabbt.  

 

Då man ska rengöra penslar ska man först försöka torka av så mycket färg som möjligt. För 

tillfället finns det inget torkpapper i källarpHørrådet som skulle kunna användas för detta och 

därför bör detta införskaffas. Enligt lokala föreskrifter ska man tvätta och låta penslar i ligga i 

vatten och därefter hantera detta vatten som farligt avfall och lämnas på en återvinningscentral. 

För att först förvara och därefter transportera detta kontaminerade vatten vore det lämpligt att 

använda sig vattendunkar med lock som förhindrar spill. För att ytterligare undvika spill i 

källarpHørrådet där färgen framförallt hanteras vore det bra att skaffa en tratt för överföring av 

det kontaminerade vattnet mellan hinkar och vattendunkar.  

 

Nedan finns exempel på styckpriset hos de typer av prylar som motionärerna anser Sektionen bör 

införskaffa (källa är Biltema).  

I. Stålborste - Trä - 5 rader      22,90 kr  

II. Golvskyddspapper 20 kvm   149,00 kr  

III. Plastdunk 10L. Transp.     34,90 kr  

IV. Tratt        42,90 kr  

V. Torkrulle M     159,00 kr  
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Yrkande 

Med ovanstående bakgrund yrkar motionärerna 

 

att 

lyfta upp till 1000 kr ur investeringsfonden.  

 

att 

uppdra åt motionärerna att till Sektionen införskaffa följande:  

I. Sex stycken stålborstar.  

II. En rulle golvskyddspapper.  

III. Två stycken plastdunkar.  

IV. En tratt.  

V. Torkpapper.  

 

att 

redovisa inköpet senast på styrelsens sista protokollmöte 2021.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Björn Abrahamsson, Kommando Gul mästare 2021

Växjö, 16 maj 2021  

 

Adam Jacobsson Trönndal, ØverpHøs 2021 

Lund, 16 maj 2021  

 

Wilmer Lindelöw, Styrelseledamot med fritidsansvar 2021 

Lund, 16 maj 2021  

 

Kajsa Wahlgren, pHøs 2021 

Lund, 16 maj 2021 
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Utskottsrapporter 

Protokollmöte 4, 2021 
   

 

 

 

 

 

Styrelsen 

Sedan sist har vi jobbat vidare med huset för att skapa en lösning där vi kan bli godkända som 

livsmedelsanläggning. Vi har träffat I-sektionen för att höra hur deras internationella utskott ser 

ut och även kommit vidare med arbetet lite.  

 

Ordförandekollegiet  

Har haft ett möte sedan sist där vi diskuterade personaltoaletter samt lite om funktionärsintyg. 

Även LTHs jubileum diskuterades. 

 

Vice Ordförandekollegiet 

Har inte haft något möte sedan sist 

 

Pengakollegiet 

 

Har inte haft något möte sedan sist 

 

 

 

 

 

 

Casper Nisula, Ordförande 2021 

Lund, 17 maj 2021 

 

-------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

Alumniutskottet 

 

Sedan förra protokollmötet har utskottet hållit i en specialiseringpanel på Zoom med SrBK med 

fyra inbjudna alumner. Utskottet har även publicerat en intervju med alumn i druiden. 

Mentorskapsprogrammet har hållit kick-out för mentorer och adapter i årets upplaga av 

mentorskapsprogrammet.  
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Emma Håkansson, Alumnimästare 2021 

Lund, 14 maj 2021 

 

-------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ceremoniutskottet 

Sedan sist har Ceremoniutskottet inte gjort särskilt mycket då ingen Kalibrering hållits/ska hållas 

under våren har mycket av arbetet utskottet gör uteblivit under våren.  Brickor är fortfarande 

svåra att få tag på men det jobbas på, detsamma gäller banden i rätt längd. 

Kollegiet  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sara Magnusson, Ceremonimästare 2021 

Lund 2021 

 

-------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

Cyberutskottet 

Cyberutskottet har jobbat vidare först och främst inom sina poster. Fotograferna har jobbat 

vidare med funktionärsfotograferingen och tagit de sista funktionärsbilderna. Webmasters har 

börjat jobba inför hösten med nollningssidan och vilka delar av hemsida + wiki som skall stängas 

ner och hur. Jonerna har jobbat vidare med K-wiki och instagram. Regissueren har även börjat 

kolla på filmer inför nollningen och hösten. 

 

 

 

 

 

 

 

Agnes Boberg, Cybermästare 

Lund, 17 Maj 2021 
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-------------------------------------------------------------------------------- 

 

Idrottsutskottet 

Idrottsutskottet har fortsatt med löpning och yoga varje vecka. Vi har arrangerat Frisbeegolf vid 

St Hans vilket var väldigt roligt. Vi har även kontakt med Gerdahallen och ska hålla i utefys med 

deras instruktörer. Utskottet har även haft planeringsmöte inför event under nollningen i 

samarbete med SU och SM. Dessutom har vi även börjat planera inför att arrangera ett lopp eller 

liknande tillsammans med NU.  

 

Kollegiet  

Har startat en grupp med Idrottsmästare för alla sektioner och hoppas kunna arrangera något 

under hösten.  

 

 

 

 

 

 

 

Elsa Ernestål, Idrottsmästare 2021 

Lund, 12 maj 2021 

 

-------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

 

Informationsutskottet 

 

Sedan det senaste protokollmötet har Informationsutskottet fortsatt med sin vanliga verksamhet, 

och har haft det andra och sista Druidsläppet innan sommaren, vilket var kul. De kommande 

veckorna kommer fokus ligga på att planera och starta upp arbetet med årsboken. 

 

Kollegiet  

 

Kollegiet har inte träffats sedan senaste PM. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ida Ekenberg, Informationsmästare 2021 

Lund, 11 maj 2021 



Protokollmöte 4 
Bilaga 9 (4) 

 

 

 

 

------------------------------------------------------------------------------- 

Kafémästeriet 

 

Kollegiet  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

[Namn], [Post] 

[Var du skrev rapporten], XX månad 202X 

 

-------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

Kommando Gul 

Kommando Gul har sedan senaste PM målat hela campus i sin rätta gula färg! Detta 

genomfördes dock endast med medlemmar i utskottet p.g.a. rådande restriktioner samt lokal 

ökande smittspridning men vi har dock förhoppning att ha detta som ett öppet event i höst. Vi 

har nu planerat för att genomföra en sykväll den 18 maj via zoom för att motivera 

sektionsmedlemmar att tillsammans sy på märken och fixa sina ovvar inför nollningen i höst och 

samtidigt promota Pryls event att skapa ett eget märke. Vi planerar även inför nollningen  

nollningen med Pryl och InfU samt AU.  

 

Kollegiet  

Kollegiet har inte träffats sen det senaste protokoll mötet.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Björn Abrahamsson, Kommando Gul mästare 2021 

Växjö, 14 maj 2021 

 

-------------------------------------------------------------------------------- 
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Mässutskottet 

Sedan förra mötet har vi inom MU lagd mest fokus på att kontakta olika företag. Vi är även igång 

med att starta upp det olika arbetsgrupperna: PR, Logistik och Podcasten. Utöver detta håller vi 

på tillsammans med NU och Cyberutskottet att utveckla hemsidan.  

 

 

Kollegiet  

 

Kollegiet har inte träffats sedan föregående PM. 

 

 

 

 

 

 

 

Sarah Wolfe, Mässansvarig 2021 

Lund, 16 maj 2021 

 

-------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

Näringslivsutskottet 

 

Sedan förra mötet har Näringslivsutskottet främst fortsatt jobbat på med löpande verksamhet. 

Vidare har Näringslivsutskottet haft möte med AU för att få ut en fråga till alumner om de vill 

komma och lunchföreläsa eller liknande, samt med IdrU för att börja planera ett gemensamt 

event. Arbetet med företagssidan tillsammans med CybrU och MU har även det påbörjats. 

Avtalet med Akzo Nobel är även färdigt och dialogen med Orbi (fd. Bonsai Campus) har 

fortskridit.  

 

 

Kollegiet  

 

Kollegiet har inte träffats sedan föregående protokollmöte.  

 

 

 

 

 

 

Axel Sundström, Näringslivsansvarig 2021 

Lund, 14 maj 2021 
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pHøset 

pHøset har sedan senast mest planerat kring temasläpp som vi sedan dessutom har hållit i 

tillsammans med sexet! Tusen tack för all hjälp sexet! På det eventet höll först Barmästarna en 

Ölprovning och sedan visades filmen. Sedan åkte vi i pHøset runt och spexade för alla 

pHaddergrupper och uppdragsgrupper i ca 6h. Efter temasläpp har vi hållit en 

pHadderutbildning tillsammans med SVL och underbaraste SU som blev superbra! K-

pHaktorerna har dessutom planerat och genomfört Jakten på pHärgen X uppdragskampen som 

gick superbra med någon enstaka incident.  

 

Kollegiet  

Vi är mitt uppe i att fixa allt med schema och kontrakt inför nollningen. Vi fortsätter ha ett 

kvällsmöte i veckan. Vi hade dessutom SkipHte förra helgen vilket var superroligt! 

 

Adam Jacobsson Trönndal, ØverpHøs 2021 

Lund, 14 maj 2021 

 

-------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

 

Prylmästeriet 

Sedan sist har pryl gått ut med märkes-event där sektionsmedlemmar får chansen att designa eget 

märke. Dessutom har vi gjort gått ut med enkäten om merch där en del svar kommit in som är 

värdefullt när vi nu tittar på ny merch. Försökt att röja lite i källärphörrådet och byggt ihop de 

inköpta hyllorna. 

 

 

 

 

 

 

 

Nils Johnsson, Prylmästare 2021 

Lund, 16 maj 2021 

 

-------------------------------------------------------------------------------- 
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Sexmästeriet/Pubverksamheten 

 

Sedan de senaste protokollmötet har Sexmästeiet hjälp pHöset med deras temasläpp vilket vi 

tyckte blev ett mycket lyckat evenemang. 

 

Nu är fokus helt och hållet på vårt egna temasläpp den 22/5. Filmning och redigering, mat och 

dryckes planering samt planering av underhållning det som är på tapeten den närmsta tiden. 

 

Kollegiet  

 

De senaste mötena har det varit mest fokus på erfarenhetsutbyte. Se va de andra sektionerna 

håller för evenemang och vad som funkar bra respektive mindre bra. Näst på agendan är ett 

större möte med samtliga Sexmästare och ÖverpHös för att koordinera evenemangen som är 

tänkt att hållas under nollningen.  

 

 

 

 

 

 

 

Felix Mattsson, Sexmästare 

Lund, 11 maj 2021 

 

[Namn], [Post] 

[Var du skrev rapporten], XX månad 202X 

 

 

-------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

Skyddsutskottet 

Det största som hänt sen sist är att SU varit med på pHösets pHadderutbildning! Blev lyckat 

tycker vi, kom upp många kloka tankar och diskussioner. Vi har även börjat sammanställa 

diskussionerna och ska skicka en liten sammanfattning till alla pHaddrar så snart det är klart. 

Annars har det fortsatt planerats för nollningsevenemang, likabehandlingsutbildning för nollor, 

etc. Enkäten om studier, mående och sektionsengagemang, som gjordes tillsammans med SrBK 

och Styrelsen stängde 12/5 och har fått in över 70 svar! 

 

Kollegiet  

I likabehandlingskollegiet har man också diskuterat nollning och eventuella nollningsevenemang. 
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Elsa Blomskog, Skyddsmästare 2021 

Lund, 14 maj 2021 

 

-------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

 

Studiemästeriet 

 

Vi hade planer på att ha en studiekväll 19/5 men dessa grusades. Vi har haft kontakt med 

Learnsey om en excelutbildning vilket är sjösatt och förhoppningsvis är det många som anmäler 

sig. Vi har haft kontakt med pHöset inför nollningen och fått reda på vad de tycker att vi kan 

göra, vilket ju är bra! Vi håller på att planera nollningsevenemang tillsammans med SU och IdrU 

vilket är kul och jag tycker att eventidéen är väldigt bra. I övrigt så har vi pratat om att öppna upp 

pluggrum på  zoom vilket har testas på andra sektioner och som även hade diskuterats i 

Likabehandlingskollegiet(?). efter att ha frågat studierådsordförande på andra sektioner som har 

detta och att vi själva har diskuterat internt så kom vi fram till att vi inte tror att det kommer att 

flyga och därför kommer vi inte att hålla i det men om någon anna vill det så kör på! en annan 

sak som kanske kan vara av intresse och som rör Studiemästeriets verksamhet är att Styrelsen har 

fortsatt arbetet som gjordes förra året om att starta ett utskott för internationella studenter.  

 

Kollegiet  

Det enda som är av intresse för Sm som har skett i SrX är väl diskussionen om öppna pluggrum 

samt att Axel Syren snart avgår. Världsmästarna har fortsatt ha event tillsammans med sitt 

kollegie.  

 

 

 

 

 

 

 

Sofia Fureby, Styrelseledamot med utbildningsansvar och fortfarande tillfällig Studiemästare med en dröm om att 

hitta en Studiemästare   

Lund, 16 maj 2021 

 

-------------------------------------------------------------------------------- 
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Studierådet 

 

Kollegiet  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

[Namn], [Post] 

[Var du skrev rapporten], XX månad 202X 

 

-------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

 

 

 

 

 

Valberedningen 

 

Valberedningen har arbetat vidare undergrupper med uppdatering av kravprofiler, intervju- och 

formulärsfrågor. Samarbetet med Cyberutskottet har fortsatt med uppdatering av post- och 

utskottsbeskrivningarna på hemsidan, och texterna är nu färdiga att publiceras. I övrigt har 

Valberedningen även haft en casekväll där svåra situationer och dilemman diskuterades för att 

senare kunna underlätta arbetet till hösten.Ingen aktivitet i kollegiet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lina Näslund, Valberedningens Ordförande 2021 

Lund, 17 maj 2021 
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KEMI- OCH BIOTEKNIKSEKTIONEN 

 

Inom Teknologkåren vid LTH 

 
 

Beslutsuppföljning – Vårterminsmöte 
 
 

 

Punkt Vad beslutades? När beslutades 
det? 

Vem/vilka uppdrogs 
att utföra beslutet? 

När ska det 
rapporteras? 

1. Behandling av 
motion 
angående 
pHøsets 
reviderade 
budget på  
Protokollmöte 
4 

Protokollmöte 3 
2021 

 

Styrelsen 2021  Senast på Styrelsens 
tredje protokollmöte 

2021 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




